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Partij Onderwerp Omschrijving vraag Pfh Antwoord 

1

JS GL indicatoren (Pag. 89) Kan er meer duiding worden gegeven aan indicatoren 27, ook in relatie tot 

het aantal bijstandsontvangers zoals genoemd op pagina 85? Wat is de relatie met het 

voordeel op de BUIG van € 571k (pag. 91)?

BB Bij ministerieel besluit zijn gemeenten verplicht een vaste set beleidsindicatoren op te nemen in hun jaarstukken en begroting. De 

indicatoren dienen op basis van een verplicht gestelde bron en eenheid opgenomen te worden, om vergelijking tussen gemeenten 

mogelijk te maken. Deze gegevens, te vinden op waarstaatjegemeente.nl, zijn echter niet altijd actueel en/of juist. In de jaarstukken 

2020 is dit terug te zien. Bijvoorbeeld in het gegeven dat enkele gegevens ontbreken, verouderd zijn en/of niet altijd te verklaren zijn 

voor Gooise Meren. Het volgende kunnen we vermelden over de re-integratievoorzieningen. Verschillen zijn mogelijk toe te 

schrijven aan het feit dat wij sinds 2019 onze registraties doen op basis van de door de raad vastgestelde Verordening werk en 

inkomen. Daarbij is in 2019 een inhaalslag gemaakt. In 2020 zijn door Corona verstoringen opgetreden (stilleggen van trajecten en/of 

moeilijker uitstroom uit de uitkering). Om de raad te informeren hebben wij daarom (1) in het Jaarverslag 2020 bij programma 6 

concrete aantallen genoemd (o.a. het aantal uitkeringen en inwoners met voorzieningen) en (2) een Factsheet samengesteld (over 

2020 heeft u reeds ontvangen; binnenkort volgt het Factsheet over Q1 2021).

Antwoord geven op laatste vraag: relatie met voordeel BUIG // Er is geen relatie tussen de beleidsindicatoren, gerealiseerde 

aantallen en de wijzigingen en/of resultaten in BUIG. De lasten Buig worden begroot op basis van de uitkering (baten) van het Rijk 

die de gemeente ontvangt voor het uitvoeren van deze regeling. Deze uitkering wordt 2 maal per jaar aangepast op basis van 

landelijke cijfers.

2

JS Hart voor BNM duurzaamheid (Programma 4) Is het realistisch om een bedrag van 6 ton te reserveren voor 

duurzaamheid en energietransitie?

BB Volgt

3

VV1 Hart voor BNM wegonderhoud Gezien de drukte in bouwsector, gaat het lukken om het bedrag voor noodzakelijk 

herstelwerkzaamheden van wegen en rotondes in dit jaar te gebruiken?

BB Het herstel en de uitvoering van alle genoemde wegvakken zijn gepland vanaf week 27 tot eind oktober. De werkzaamheden worden 

afgestemd met RegioRegie, Rijkswaterstaat en alle nood- en hulpdiensten zodat een goede en veilige verkeersafwikkeling wordt 

gegarandeerd. 

4

JS CDA Taxatie WOZ (pag. 125) Taxatiemethodiek wijzigt van inhoud naar gebruiksoppervlakte. Dit leidt 

mogelijk tot afwijkingen, afwijkingen die buiten eeb paalde bandbreedt vallen worden 

apart benaderd. Wie gaat de bandbreedte vaststellen? raad of college?

GH Deze bandbreedte wordt nog definitief bepaald in overleg met de budgethouder en de portefeuillehouder. Deze afwijking is ook van 

meerdere factoren afhankelijk. Vooralsnog is deze bepaald op afwijkingen boven de 15% t.o.v. van de gemiddelde stijging van de 

Woz-Waarde.

5

PN CDA belastingcapaciteit Het kengetal belastingcapaciteit loopt op, hoe komt dit? GH In de Programmabegroting 2021 is voor de jaren 2021 en 2022 een verhoging van de afvalstoffenheffing opgenomen. In de 

Persepctiefnota 2022 wordt een voorstel gedaan om de afvalstoffenheffing, in het kader van de kostendekkendheid, aanvullend te 

verhogen. Dit heeft invloed op de gemiddelde totale woonlasten voor een huishouden en daarmee op het kengetal 

belastingcapaciteit.

6 PN diverse fracties inkomstenmaatstaf OZB Hoe werkt de korting inkomstenmaatstaf gemeentefonds? GH Zie uitleg in separaat memo.

7

PN GDP Taxatie WOZ Ouderen mensen wonen in verouderde woningen, aan buitenkant is niet te zien hoe de 

woning van binnen is. is het mogelijk om ook binnenopnames te doen bij taxeren?

GH Gezien de capaciteit en het feit dat er jaarlijks een herwaardering uitgevoerd wordt, zijn wij niet in staat om al deze woningen van 

binnen te bekijken. Het punt wat aangedragen wordt is wel een terecht punt. Wij hebben hier het belang ook 3 jaar geleden van 

ingezien m.b.t. de oudere inwoners van onze gemeente. Om dit toch goed inzichtelijk te krijgen, zijn we 3 jaar geleden begonnen 

met het versturen van inlichtinformulieren om de interne staat inzichtelijk te krijgen. In totaal zijn er 1126 brieven verstuurd. 

Naarden is afgerond en we gaan ditzelfde ook nog doen voor Muiderberg, Muiden en Bussum.

8

JS GL kostendekkenheid leges Pag. 137-140) Begraafrechten zijn nooit 100% kostendekkend, is het idee om hier een 

streefgetal van 50% te hanteren?

GH De kostendekkendheid van de begraafplaatsen hangt van vele factoren af. Gelet op de zeven begraafplaatsen met elk hun eigen 

karakteristiek (veel groen, monumentaal, beperkte capaciteit, etc) is het niet realistisch dat  100% kostendekkendheid kan worden 

gehaald. Wij zien wel een voorzichtige stijging in het aantal uitvaarten in de afgelopen jaren. Tegelijkertijd blijven wij nieuwe 

uitvaartmogelijkheden ontwikkelen en zijn we kritisch op de beheerkosten. Op die manier trachten wij de mate van 

kostendekkendheid te verhogen. Deze zoekrichting wordt nog uitgewerkt, waarbij we ook kijken naar een realistisch percentage 

voor kostendekkendheid.

9

VV1 GL investeringen In hoeverre wordt met de besluiten om kredieten te verhogen de ruimte onder het 

kapitaallastenplafond benut? Met andere woorden welke ruimte is er nog over voor 

2022 en verder?

GH De ruimte is op dit moment niet exact te bepalen. Het vorig jaar ingestelde kapitaallastenplafond betreft een bovengrens aan 

kapitaallasten. Daarbij is rekening gehouden met de reeds gevoteerde kredieten en de voorgenomen investeringen, zoals in bijlage 1 

van de Programmabegroting 2021 gepresenteerd. We monitoren jaarlijks het feitelijke verloop van de investeringsuitgaven, alsmede 

voorgestelde aanvullingen en de invloed daarvan op de kapitaallasten. Dit wordt vervolgens afgezet tegen het ingestelde 

kapitaallastenplafond en meegenomen in de voorbereiding van de komende Programmabegroting 2022-2025. Dit effect is terug te 

zien in de post 'Actualisatie investeringen' in tabel 4 'Ambities zonder dekking' van de Perspectiefnota 2022.

Openstaande vragen uit beeldvormende raad 8 en 9 juni over Jaarstukken 2020, Voortgangsverslag 2021-1 en Perspectiefnota 2022-2025



10

JS Hart voor BNM Dotatie voorziening wegen (pag. 7) Er wordt 696k gedoteerd aan de voorziening wegen terwijl het beheerplan 

doorloopt tot en met 2027. Is het noodzakelijk vanuit BBV om dotatie voorziening 

wegen 7 jaar vooruit te doen? en hoe ziet het college deze? 

GH De BBV vereist dat de onderhoudsvoorziening toereikend is voor alle uitgaven gedurende de gehele looptijd van het vastgestelde 

beheerplan. De noodzakelijke extra uitgaven vragen derhalve direct om aanvulling van die voorziening.

11

PN Hart voor BNM Weerstandsvermogen / 

investeringen

Is het mogelijk om bij het voteren van kredieten mijlpalen toe te voegen, delen pas 

vrijvallen op het moment dat een mijlpaal bereikt is. Dit met het doel om investeringen 

te spreiden en dat niet alles in een keer ten laste van de reserves wordt gebracht.

GH Kredietuitgaven drukken niet op onze resevepositie. De planning heeft wel invloed op de financieringsbehoefte 

(leningenportefeuille) en heeft als gevolg daarvan invloed op de kengetallen.


